

Utveckla



Föreningen Utveckla Örbyhus Tobo och Vendel

Protokoll från styrelsemöte, 2023-11-06 på Örbyhus bibliotek

Närvarande: Sandra Norgren, Isabelle Axelsson, Gina Axlund, Anders Honkamaa, Ulrika van Helvoort, Lena Persson, Erland Söderström

1. Val av mötets ordförande, sekreterare och justerare

Sandra väljs till ordförande, Gina till sekreterare och Lena till justerare

2. Föregående protokoll

Läggs till handlingarna.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

4. Planering Kvartalsfika 14 nov

Isabelle frågar Spektra om vi får låna stolar. Ulrika har klappstolar i plan B. Mattor?

Erland, Ulrika och någon mer kan ta med termosar, och Isabelle köper mjölk och kakor.

Frågor att lyfta

- Folk har frågor om nybygget på Ängsvägen. Fråga - hur har de tänkt, kan Örbyhusbor få företräde? Hur ska det se ut? (Vara med eller skicka bilder? Isabelle frågar)
- Hur har kommunen tagit i beaktande beslut om att plantera ätbara växter vid nyplantering.
- Vägbulor – vad hände sen sist?
- Belysning cykelvägen Tobo/Örbyhus
- Vad hände med remissen om västra Libbarbo?
- Vad är det aktuella läget med Örbyhus centrum där en arbetsgrupp fanns?
- Vad är läget med byggnation/lägenheter vid centrum? (Har Tierpsbyggen något nytt besked annat än att det ligger på is?)
- Vad hände med vår skrivelse om Kungaskogen? [ärende 2022KC43654, lämnades in i december i fjol vidare för registrering och vidare hantering, men har inte fått någon återkoppling förutom att vi hade samtal med kommunarkitekt i februari som var positiv att vi skickade in den. Men vad

händer med frågan om att norra delen avsätts som ett kommunalt naturreservat? Bifogar skrivelsen.)

- I LONA-projektet Årummet sattes en fikaplatsskylt upp som föll ned. Ska den sättas upp igen, var?
- Det var tal om att marken vid nämnd fikaplatsskylt skulle grusas upp i samband med att Tegelsmoraleden anslades (eftersom maskiner ändå körde i området), men det gjordes inte. Kommer det att göras framöver?
- Vad har kommunen för framtidsplaner när det gäller företags nyetableringar? I eller runt omkring Örbyhus. Vad kan de hjälpa till med ?
- Hur ser det ut med lediga hyreslägenheter i vårt område? Hur ser köer och efterfrågan ut och vad planeras att byggas? Vad kan göras för kvotflyktingarna (utvalda av FN) som nu bor i Tobo på Skolgatan, i lägenheter som borde vara utdömda för länge sedan pga eftersatt underhåll i väldigt många år?
- Hur ser investeringsplanen ut de kommande åren i Örbyhus gällande allmän platsmark och exploateringar?

5. Planering kvartalsfika 2024:

Det blir 29/2, 15/5, 17/9 och 14/11 kl 19

6. Planering årsmöte? Vad behöver göras?

Årsmöte 8/2 kl 18

Sandra och Isabelle tar fram utkast på verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse. Valberedningen får uppdrag att kolla om Lena, Anders, Isabelle och Sandra vill väljas om. Annons läggs på facebook och hemsida om att vi söker styrelseledamöter.

Lena tar upp önskemål om att få in någon förälder eller som har kontakt med barnverksamhet från Tobo. Önskvärt med någon från Vendel.

7. Klädbytardag

30 besökare som bytte 120 plagg. Prel bokad 27/4 kl 11-13 på kyrkbacken. Behövs minst 1 till från föreningen än Sandra. Kolla om det finns frivilliga som vill hjälpa till.

8. Kungaskogen och ev inköp snitslar

Elisabeth guidade och en bana snitslades. 20 personer deltog. Vi har fått en fråga om vi kan bekosta framtida snitselband. Isabelle kollar om Friluftsfrämjandet kan ta kostnaden.

<https://www.geofix.se/tillbehor/markband/markband-miljo-20mm-x-65m-korttids-markning?fbclid=IwAR3RG8WetVdkZCfNzgaG5Z5vldvs-R9fU2kTzluvrV0otCQReKCUAdikQpU>

9. Fira järnväg 150 år?

År 2024 fyller järnvägen 150 år, något att uppmärksamma? Inger känner till kunniga Johan Bergkvist och Anna Lindgren. Förslag att arrangera föreläsning om järnvägen eller/och utställning om olika tågstationer och stationshus. Koppla in järnvägmuseet och/eller hembygdsföreningarna? Isabelle frågar i fb om det finns intresserade att starta en arbetsgrupp.

10. Lokal/förråd

Lokalen som hyresgästföreningen haft behöver tömmas och grejerna fraktas till vår lokal på Vendelvägen. Resning behöver göras. Isabelle kollar om Spektra vill ta över möblerna. Koppla in nattvandrarerna för att dela lokalen på ett bra sätt samt få koll på nycklar till Vendelvägen. Isabelle kollar vem som har lånat ut nycklar (kvittens). Ev kläder vi har kvar kan skänkas till kyrkan. Kyrkan vill låna vår lokal för att förvara de kläder som de har till välgörenhet.

11. Skrivelse Tobo

Förfrågan från kyrkan: en skrivelse ska göras till kommunpolitikerna om Stängslan/skolvägen. De vill veta om vi kan skriva under den. Sandra ber om att få in skrivelsen och lägger ut den i gruppen för påseende.

12. Pallkragar

Meddelar Temab att de kan forsla bort. Isabelle kontaktar Karin.

13. Tolvkaffe, konstavvägg

Vi har fått in en förfrågan om att prata om föreningen någon gång under våren. Även förfrågan om utställning i kyrkbacken kring skyltvandringen.

14. Nästa möte

Nästa möte blir årsmötet.

Sandra Norgren, ordförande

Gina Axlund, sekreterare

XXXX, justerare